
İtfaiye personeline
eğitim verildi

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde, İlAfet veAcil Durum

Müdürlüğü ekiplerince itfaiye
personeline temel dağcılık ve ip
kullanma eğitimi verildi.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye’nin Düziçi ilçe
Belediyesi tarafından zorlu

kış şartlarında yüksek dağ ve or-
manlık alanda yaban hayatına
destek olmak için yemleme çalış-
ması yapıldı. � Sayfa 2’te

Osmaniye Motosiklet Kulübü
(OMK), geleneksel toplantısı
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’ne
bağlı Tosyalı Spor Salonu’nda
gerçekleştirdi. Etkinlikte aileler,
sıcak ve samimi bir ortamda vo-
leybol maçı yaparak keyifli vakit
geçirdi. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Toprakkale ilçemerkezindeDSİ’nin sürdürdüğüKaraçayDeresi
5. Kısım Islahı çalışmaları tamamlandı. DSİ Genel Müdürü Mehmet Akif

Balta, yaptığı açıklamada, ıslah projesi kapsamında ilçede 1 taşıt köprüsü, 1 yaya
köprüsü ve 850 m dere ıslahı inşaatının tamamlanarak hizmete sunulduğunu kay-
de�i.Balta, Osmaniye Toprakkale ilçe merkezinden geçmekte olan Karaçay Deresi
5. Kısım Islahı işinde çalışmaların tamamlandığını vurguladı. DSİ Genel Müdürü
Mehmet Akif Balta, “Osmaniye’yi bir uçtan bir uca çevreleyen Karaçay Deresi’nin
bu kısmı Toprakkale ilçemerkezinden geçiyor olmasına rağmen,maalesef geçmişte;
kötü koku, sinek istilası ve üzülerek söylüyorum ki otomobil lastiklerinin atıldığı
bir yer olarak anılmaktaydı.

� Sayfa 3’te...

DSİ çalışmasıyla
ilçe nefes aldı

TGK Adayları, BİK seçimlerine damga vurdu

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Osmaniye’nin Düziçi ilçesine bağlı Ellek Beldesinde belediye yeni hizmet binasının te-
meli düzenlenen törenle atıldı.Ellek Belediye Başkanı Abbas Yeşildemir, yaptığı açık-

lamada, törene katılan herkese teşekkür e�i. Belediyeye yeni hizmet binası kazandıracak
olmanın heyecanını yaşadıklarını ifade eden Yeşildemir, emeği ve desteği olan herkese te-
şekkür e�i. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Korkut Ata Üniversitesi (OKÜ) Rektörü Prof. Dr. Turgay Uzun, Anadolu Ajan-
sının (AA) gözünden 2024'e damga vuran olaylara ait ve yaşama dair fotoğrafların yer al-

dığı "Yılın Kareleri" oylamasına katıldı.AA'nın "Yılın Kareleri" oylamasındaki fotoğrafların
birbirinden güzel ve değerli olduğunu dile getiren Uzun, AA çalışanlarına başarılar diledi.

� Sayfa 2’de...

Türkiye Gazeteciler Konfederasyonu (TGK), Basın İlan Kurumu Genel Ku-
rulu’na katılacak temsilcilerin belirlendiği seçimlerde büyük bir zafer ka-

zandı. Ankara ve İstanbul’da yapılan seçimlerde TGK’nın tüm adayları firesiz
üyelikleri kazanan taraf oldu. CGC Başkanı Ali Cihangir’den kutlama me-
sajı…Seçimler sonucunda Anadolu Gazete Sahipleri adına Erdoğan Erişen, Meh-
met Ergün ve Tahir Gülebak; İnternet Haber Siteleri adına ise Kürşat Tuncel ve
Hürmüz Seda Köktener kazanan isimler oldu. TGK’nın bu önemli başarısı, kon-
federasyonun organizasyon kabiliyeti ve birliğin gücüne atfedildi.BİK’in 33.
Dönem Genel Kurulu kapsamında 8 Ocak 2025 tarihinde İstanbul’da düzenle-
nen İlan Prodüktörleri Temsilcisi seçimlerinde de TGK üstünlüğünü sürdürdü.
Teşkilatlanmadan Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı Sefa Özdemir, bu seçimde
üyeliği kazanan isim oldu.Osmaniye Cebelibereket Gazeteciler Cemiyeti Baş-
kanı, Akdeniz Gazeteciler Federasyonu (AGF) Genel Başkan Vekili ve TGK Yö-
netim Kurulu Üyesi Ali Cihangir, seçim sonuçlarıyla ilgili yaptığı açıklamada,
“Birliğin gücüyle çalıştık, koşturduk ve bu seçimi TGK olarak 6-0 kazandık.”
dedi. � Sayfa 3’de... Motosiklet Kulübü üyeleri

voleybol maçında buluştu

OKÜ Rektörü Uzun,
AA'dan tercihini yaptı

Ellek Belediye Hizmet
Binası temeli atıldı

Belediye ekipleri, yaban
hayatına destek verdi
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Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ) Rektörü
Prof. Dr. Turgay
Uzun, Anadolu
Ajansının (AA) gö-
zünden 2024'e
damga vuran olay-
lara ait ve yaşama
dair fotoğrafların
yer aldığı "Yılın Ka-
releri" oylamasına
katıldı.

Rektör Prof. Dr.
Uzun, AA muhabir-
leri ile foto muha-
birlerinin yurt içi ve
dışında 2024 yılı bo-
yunca çektiği, "Ro-

ketsan, Lifebox ve
Sony" katkılarıyla
hazırlanan "Yılın
Kareleri" oylama-
sında yer alan
"Haber", "Doğal
Yaşam ve Çevre",
"Spor", "Günlük
Hayat" ile bu yıla
özel eklenen
"Özgür Suriye" ka-
tegorilerindeki fo-
toğrafları inceledi.

Uzun, "Haber"
kategorisinde Rek-
tör Uzun, Ali Jadal-
lah'ın "O bakış" adlı
fotoğrafına oy
verdi.

"Spor" kategori-
sinde Ahmet İz-
gi'nin "Azimle
gelen" adlı karesini
seçen Prof. Dr.
Uzun, "Günlük
Hayat" kategori-
sinde Osmancan
Gürdoğan'ın "Ma-
denciler", "Doğal
Yaşam ve Çevre"
kategorisinde Os-
mancan Gürdo-
ğan'ın "Son kale
düştü", "Özgür Su-
riye" özel kategori-
sinde de Emin
Sansar'ın "Halk,
bayrak, özgürlük"

adlı fotoğraflarına
oy kullandı.

AA'nın "Yılın
Kareleri" oylama-

sındaki fotoğrafla-
rın birbirinden
güzel ve değerli ol-
duğunu dile getiren

Uzun, AA çalışanla-
rına başarılar diledi.

Kaynak: AA /
Haber Bülteni

Ankara Üniversitesi Tıbbi
Mikrobiyoloji Ana Bilim Dalı
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Fi-
kret Şahin yürütücülüğün-
deki çalışmada, Alzheimer ve
Parkinson hastalığında 50 yıl-
dır kullanılan ilacın bu hasta-
lıkları nasıl tedavi e�iği ilk
defa ortaya kondu.

Prof. Dr. Şahin, AA muha-
birine yaptığı açıklamada,
Alzheimer'ın geleceğin en
büyük hastalıklarından biri
olduğuna, 2050 yılında yüzde
3-4 oranında herkesin bu-
nunla karşılaşacağına ve
bunun sadece Amerika'da 20
trilyon dolarlık hasta bakım
maliyetine sebep olacağının
öngörüldüğüne dikkati çekti.

Alzheimer ve Parkinson
hastalıkları dahil olmak üzere
birçok nörodejeneratif hasta-
lığın birincil oluşma nedeni-
nin hücrede proteinin yanlış
katlanması ve birikmesi oldu-
ğunu aktaran Şahin, 10 yıllık
çalışmanın sonucunda bu
hastalıkların oluşmasını dü-
zeltecek bir yöntemi belirle-
diklerini söyledi.

Şahin, çalışmasının as-
lında var olan ve 50 yıldır kul-
lanımda olan bir ilaçla ilgili
olduğunu belirterek, "Ko-
nuyla ilgili tüm dünyada 200
binden fazla yayınlanan ça-
lışma bulunmasına karşın bu
ilacın nasıl etki e�iği bilinme-
mekte. Biz nasıl etki e�iğini
bulduk. Bu etki mekanizması
da aslında Parkinson'un
oluşma nedenlerinin en
önemlilerinden biri. Bu meka-
nizmayı bulduğunuzda bazı
şeyler değişiyor. Tedavi şe-
ması değişecek. Tedaviye baş-
langıç değişecek. Tedavi çok
daha etkin şekilde yapılacak.
Mekanizmanın bulunması
halk sağlığı açısından çok
güzel bir olay. Cevabın, Tür-
kiye'den çıkması ayrıca
güzel." diye konuştu.

Çalışmanın sonuçlarının
depresyon ve diğer mental
hastalıkların tedavilerinde de

etkili olacağına ve etki meka-
nizmalarını da gösterdiğine
işaret eden Şahin, "Nörodeje-
neretif hastalıklar, sadece Alz-
heimer, Parkinson değil,
mental hastalıklarla ilgili de
çok önemli etki mekanizması
olduğunu, major depresyon
dahil daha önce araştırılma-
mış olan şizofrenide ve diğer
mental hastalıklarda da çok
etkin şekilde tedavi edeceğini
düşünüyorum. Bu ortaya çık-
tıktan sonra kullanıma baş-
lanması, deneysel kullanımı
ve sonuçlarını klinik olarak
göstermesi gerekiyor. Onu da
planlıyoruz." dedi.

"Alzheimer ve Parkinson
değil, birçok dokunun has-
talığını ortadan kaldıracak"

Şahin, Alzheimer, Parkin-
son ve diğer nörodejeneretif
hastalıkların temelinin prote-
inlerin çökmesiyle ilgili oldu-
ğunu belirterek, şunları
kayde�i:

"Proteinlerin normal fonk-
siyonları yapabilmeleri için
bozulmamış olmaları gereki-
yor. Bozuldukları takdirde
bunların ortadan kaldırılması
gerekiyor. Biz bunu kolay bir
yöntemle ortaya koyduk. Sa-
dece bir ilaçla ve yıllardır kul-
lanılan bir ilacın bu sistemi
çalıştırdığını gördük. Bu sis-
tem çalıştığında, bundan
sonra çökmeler engellenecek.
Birçok hastalık, Alzheimer
üzerine konuşuyoruz ama
kanser, diyabet gibi birçok
hastalık temelde 'bozulmuş
proteinlere karşı oluşan ce-
vaptan kaynaklanıyor' diye
iddialar var. Belli ölçüde de
doğru. Bunlar da düzelmiş
olacak. Bu sadece Alzheimer
ve beyin hastalıkları olarak
değil, birçok dokunun hasta-
lığını ortadan kaldıracak."

Prof. Dr. Şahin, çalışması-
nın Nature grubuna dahil Q1
sınıfında olan "Scientific Re-
ports" dergisinde yayınlandı-
ğını sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

Nörodejeneratif hastalıklarda
umut veren gelişme

OKÜ Rektörü Uzun, AA'dan tercihini yaptı

Antalya'nın Ma-
navgat ilçesinde iki
otomobilin kav-
şakta çarpışması so-
nucu meydana
gelen kazada şans
eseri yaralanan ol-
madı.

Kaza; Aşağı Pa-
zarcı Mahallesi
Atatürk Caddesi
üzerinde meydana
geldi. İbrahim
Sözen Caddesi isti-
kametine seyir ha-
l i n d e k i

sürücülerinin isim-
leri öğrenilemeyen
07 AGR 878 plakalı
Volkswagen marka
otomobil ile 07
BYV 961 plakalı
otomobil çarpıştı.
Daha önce de bir
çok kazanın ol-
duğu kavşaktaki
son kazada araç-
larda maddi hasar
oluşurken şans
eseri yaralanan ol-
madı.

Kaynak: İHA

Osmaniye’nin
Düziçi ilçe Beledi-
yesi tarafından
zorlu kış şartla-
rında yüksek dağ
ve ormanlık alanda

yaban hayatına des-
tek olmak için yem-
leme çalışması
yapıldı

Belediye Baş-
kanı Mustafa İba

öncülüğünde yapı-
lan çalışmada, do-
ğadaki canlıların
zor kış şartlarında
yiyecek bulmala-
rına destek olundu-
ğunu belir�i.

Başkan Mustafa
İba, doğanın ve
yaban hayatının ko-
runmasının öne-
mine vurgu
yaparak, “Ekipleri-
miz Hz. Ömer’in
“Dağlara buğday
serpin, Müslüman
ülkelerde hayvan-
lar aç demesinler”
sözünden ilham
alarak yemleri do-
ğaya bıraktı. Ça-
l ı ş m a

arkadaşlarımızın
emeğine sağlık.
Hayvanların aç kal-
maması için bu tür
çalışmaları sürdü-
receğiz” dedi.

Düziçi Belediye-
sinin çevre ve
yaban hayatını ko-
ruma adına çalış-
malara devam
edeceğini belirten

Başkan İba, vatan-
daşları da doğaya
ve canlılara duyarlı
olmaya davet e�i.

Kaynak: Düziçi
Belediyesi

Belediye ekipleri, yaban hayatına destek verdi

Mersin'in Er-
demli ilçesinde bir
inşaatın 8. katında
çalışan işçi denge-
sini kaybederek
yere düşmesi so-
nucu yaşamını yi-
tirdi.

Olay, ilçeye
bağlı Ayaş Mahal-
lesi Yılmazoğlu So-
kak'ta bulunan 9
katlı bir inşaatta
meydana geldi. Alı-

nan bilgiye göre, 8.
kattaki dairenin
içinde şap atma iş-
lemi yapan 42 ya-
şındaki M.Ş.H.,
dengesini kaybede-
rek henüz tamam-
lanmamış olan
pencere kısmından
aşağı düştü.
M.Ş.H.'nin düştü-
ğünü fark eden ar-
kadaşları durumu
sağlık ve jandarma

ekiplerine bildirdi.
Olay yerine gelen
sağlık ekipleri işçi-
nin hayatını kay-
bettiğini belirledi.
Savcı ve jandarma
ekiplerinin olay ye-
rinde yaptığı ince-
leme sonrasına
cenaze otopsi için
ilçe devlet hasta-
nesi morguna kal-
dırıldı.

Soruşturmanın
sürdüğü olayda ha-
yatını kaybeden iş-

çinin yabancı uy-
ruklu olduğu öğre-

nildi.
Kaynak: İHA

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesine bağlı
Ellek Beldesinde be-
lediye yeni hizmet
binasının temeli dü-
zenlenen törenle
atıldı.Temel atma tö-
renine, Aile ve Sos-

yal Hizmetler Eski
Bakanı ve Milletve-
kili Derya Yanık, AK
Parti İl Başkanı Meh-
met Sadi Binboğa, İl
Kadın Kolları Baş-
kanı Sultan Okur, İl
Gençlik Kolları Baş-

kanı Veli Demirci,
İlçe Başkanı Turgut
Kararmaz, Belediye
Başkanları ve teşki-
lat üyeleri ile vatan-
daşlar katıldı.

Ellek Belediye
BaşkanıAbbas Yeşil-

demir, yaptığı açık-
lamada, törene katı-
lan herkese teşekkür
e�i.Belediyeye yeni
hizmet binası kazan-
dıracak olmanın he-
y e c a n ı n ı
yaşadıklarını ifade

eden Yeşildemir,
emeği ve desteği
olan herkese teşek-
kür e�i.Konuşma-
dan sonra belediye
hizmet binasının
temel atma işlemi
gerçekleştirildi.

Ka t ı l ımc ı l a ra
daha sonra kütüp-
hane ve etüt merke-
zimiz ile belediye
düğün salonunda
incelemelerde bu-
lundu. Ellek

Belediyesi

Ellek Belediye Hizmet Binası temeli atıldı

8. kattan düşen işçi hayatını kaybetti

iki otomobil çarpıştı, yaralanan olmadı
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Emlakçılar, mesleklerinin
suiistimallerinden ötürü top-
lum içinde "kirli iş" olarak gö-
rülmesinden şikayet ediyor.

Yıllardır türlü etiketlemele-
rin yapıldığı emlakçılar, işle-
rini severek yapsalar da sosyal
ortamda benzer olumsuz dav-
ranışlarla da yüz yüze geliyor.

İstanbul Emlak Komisyon-
cuları Odası (İEKO) Yönetim
Kurulu Başkanı Nizame�in
Aşa ile emlakçılık yapan
Havva Özay ile Gönül Gecü,
AA muhabirine, mesleklerini
icra ederken yaşadıkları zor-
lukları anla�ı.

Dünya üzerindeki en
stresli ve suiistimale açık mes-
leklerin başında emlakçılığın
geldiğini dile getiren Aşa,
"Bizim yaptığımız meslek
legal bir meslek. Kayıtsız,
kaçak çalışanlar değiliz. Bu şe-
kilde çalışan, emlakçıymış gibi
davranan insanlar var ama
onlar emlakçı değil." dedi.

İnsanların resmi olarak ça-
lışan emlakçılar yerine, bu işi
kaçak olarak yapanlara güve-
nerek mağdur olduklarını be-
lirten Aşa, bu tür insanların
mesleği "kirle�iğine" dikkati
çekti.

Aşa, vatandaşların sorgu-
lamadan ruhsatsız kaçak em-
lakçılara paralarını ve
arsalarını emanet e�iklerini
anlatarak, şöyle devam e�i:

"Sokaktaki adama güveni-
yor, onu emlakçı sıfatına ko-
yuyor, ona kimliğini, parasını,
tapusunu teslim ediyor. Hiçbir
şekilde bu kişinin mesleğiyle
ilgili, şahsiyetiyle ilgili hiçbir
sorgulama yapmadan onu
emlakçı diye kabulleniyor.
Tabii ki suiistimal kaçınılmaz."

Emlakçılara yönelik "kirli"
damgasının kabul edilemez
olduğunu vurgulayan Aşa,
tüm sektörlerde olumsuz
örnek olabilecek kişilerin bu-
lunduğunu kayde�i.

Vatandaşların emlakçılara
saygı duymadığını söyleyen
Aşa, "Türkiye'de en zor mes-
leklerin başında emlakçılık ge-
liyor. Bu bir danışmanlık, bu
bir hizmet. Sen nasıl gidip bir
avuka�an bilgi istediğin
zaman, bir muhasebeciden
hizmet istediğin zaman, bir fı-
rından ekmek alırken bedel
ödüyorsan emlakçılık da aynı,
bedelini ödemen lazım." dedi.

Emlakçıların da suiistimale
uğradığını ve komisyonlarını
alamadıklarını vurgulayan
Aşa, emek hırsızlığının en çok
yaşandığı mesleklerin başında
emlakçılığın geldiğini belir�i.

"Kurumsallık 'emlakçı
sahtekar' algısını yıkıyor"

Kocaeli'de emlakçılık
yapan Havva Özay da mesle-
ğinin yetkin olmayan iş arka-
daşları nedeniyle
damgalandığını ve "kirli mes-
lek" olarak görüldüğünü ifade
e�i.

Başka seçeneği olmadığı
için bu işe başladığını dile ge-
tiren Özay, "Bulunduğum yer
biraz iş anlamında sıkıntılı bir
bölgeydi. Başka iş olmadığı
için emlak işine girmeyi tercih
e�im ama sonrasında dedim
ki bu benim işim. Çok sevdim
ve bundan sonra da emlakçı-
lık mesleğini yapmayı düşü-

nüyorum." dedi.
"Emlakçılar sah-

tekar" algısının
uzun zamandır
mesleğe yapışan
kara bir leke oldu-
ğunu belirten Özay,
bu algının yavaş
yavaş kırılmaya
başladığına dikkati
çekti.

Emlakçılıkta ku-
rumsallık ar�ıkça
sektöre dair ön yar-
gıların azalmaya
başladığını anlatan
Özay, mesleği em-
lakçılık olmayan
ama al-sat yaparak

bu mesleği "kirli" olarak göste-
renlerin de sektöre büyük
darbe vurduğunu ve "gerçek
emlakçıları" zor durumda bı-
raktığını kaydederek, "Eğer bir
insan bize dokunduysa, bi-
zimle iş yaptıysa, iletişime geç-
tiyse artık onun güven
problemi kalmıyor. Kötüle-
yenler ya da bu işe 'lekeli' di-
yenler bir kere yanlış
emlakçıyla işi olmuş kişiler-
dir." diye konuştu.

Dürüst yapıldığında insan-
ların kalbine dokunabilecek
bir meslek olduğunu söyleyen
Özay, bütün müşterilerinin
kendisine dua e�iğini kay-
de�i.

"Kirlilik maalesef var"
İstanbul'da emlakçılık

yapan Gönül Gecü ise emlak-
çıların negatif ayrımcılığa
maruz kaldığını, bu yüzden
çalıştıkları kurumlar ve yap-
tıkları işlerle güven kazanıl-
ması gerektiğini belir�i.

Emlakçılık mesleğinin
"kirli" olarak görülmesinin ne-
denlerinden birisinin komis-
yon alınması olduğunu
belirten Gecü, şu bilgileri pay-
laştı:

"Mal sahipleri komisyonu,
satın alacak kişilerden. Satın
alacak kişiler de komisyonu
mal sahiplerinden almamızı
istiyorlar. Bize 'ne iş yaptınız
ki komisyon alıyorsunuz' gibi
ifadeler kullanıyorlar. Bütün
sürecin yükünü biz çekiyoruz.
Komisyonu yüksek gösteren
maalesef emlakçılar da var.
Kar marjını farklı söyleyen
meslektaşlarımız da mesleği
kirli gösteriyor."

Gecü, emlakçılığın aslında
"aracılık" olduğunu ve malı sa-
tanın da alanın da vakitlerin-
den tasarruf e�irip kendi
vaktini ona harcadığı için ko-
misyon aldığını dile getirerek,
artık insanların daha bilinçli
olduğunu ve belirli sitelere gi-
rerek alacağı ya da satacağı
malın fiyatını aşağı yukarı gö-
rebildiğini ifade e�i.

Emlakçılara bir çok olum-
suz lakap takıldığını ve bun-
ların sektöre büyük zarar
verdiğini kaydeden Gecü,
sözlerini şöyle tamamladı:

"Emlakçılar için 'dolandı-
rıcı, sahtekar, açgözlü' en çok
duyduğumuz lakaplar. Port-
föy araması yaparken de in-
sanlar emlakçılarla çalışmak
istemediğini ve dolandırıl-
dıklarını, piyasa değerinin al-
tına çekmeye çalıştığını
söylüyorlar. Bunlarla karşı-
laştığımızda ofisimize davet
edip onlara bu meslekteki
herkesin o tarz insanlar ol-
madığını anlatıyoruz. Mül-
künü satmaya çalışan birisine
izlenecek yolların hepsini
açık bir şekilde anlatarak kar-
şılıklı mutabakata varıyoruz.
Bana çok fazla 'siz diğer em-
lakçılardan farklısınız' diyor-
lar. İşte burada kurumsallık
ve insanlarla açık iletişimin
farkını anlıyoruz. Bu mesleği
kirli yapanlar zaten sektör
içerisinde bir süre duruyorlar
ve tutunamayarak gidiyorlar.
Kirlilik maalesef var ama her
sektörde bu tür insanlar mev-
cut."

Kaynak:AA

Emlakçılar mesleklerine
yönelik önyargılardan şikayetçi

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde, İl
Afet ve Acil Durum
Müdürlüğü ekiple-

rince itfaiye perso-
neline temel dağcı-
lık ve ip kullanma
eğitimi verildi.

Teorik eğitim
sonrası itfaiye mer-
kezinde kurulan is-
t a s y o n d a

uygulamalı eğitime
geçildi.

Kadirli Beledi-
yesi İtfaiye Amiri

Oğuzhan Büyükak-
çalı, 6 günlük eğiti-
min ilk bölümünün
tamamlandığını be-

lirterek, AFAD yet-
kililerine teşekkür
e�i.

Kaynak: AA

İtfaiye personeline eğitim verildi

Osmaniye Top-
rakkale ilçe merke-
zinde DSİ’nin
sürdürdüğü Kara-
çay Deresi 5. Kısım
Islahı çalışmaları ta-
mamlandı.

DSİ Genel Mü-
dürü Mehmet Akif

Balta, yaptığı açıkla-
mada, ıslah projesi
kapsamında ilçede 1
taşıt köprüsü, 1
yaya köprüsü ve 850
m dere ıslahı inşaa-
tının tamamlanarak
hizmete sunuldu-
ğunu kayde�i.

Bereketli Osma-
niye toprakları için
çalıştıklarını ifade
eden Balta, “Ta-
rımda modern sula-
m a y ı
yaygınlaştırmak,
toplulaştırma çalış-
malarıyla tarım ara-

zilerinden en yük-
sek faydayı sağla-
mak, musluklara
sağlıklı ve içilebilir
su ulaştırmak için
sürdürülebilir su
yönetimi anlayışıyla
suyun her damla-
sına sahip çıkan
DSİ, yerleşim yerleri
ile tarım arazilerini
taşkın risklerine
karşı korumak için
de tüm gücüyle çalı-
şıyor” dedi.

KÖTÜ KOKU
VE SİNEK İSTİ-

LASI BİTTİ
Balta, Osmaniye

Toprakkale ilçe
merkezinden geç-
mekte olan Karaçay
Deresi 5. Kısım Is-
lahı işinde çalışma-
l a r ı n
tamamlandığ ın ı
vurguladı.

DSİ Genel Mü-
dürü Mehmet Akif
Balta, “Osmaniye’yi
bir uçtan bir uca
çevreleyen Karaçay
Deresi’nin bu kısmı
Toprakkale ilçe
merkezinden geçi-
yor olmasına rağ-
men, maalesef
geçmişte; kötü

koku, sinek istilası
ve üzülerek söylü-
yorum ki otomobil
lastiklerinin atıldığı
bir yer olarak anıl-
maktaydı. Ayrıca
uzun yıllar önce ya-
pılmış olan taşıt
köprüsü ve yaya
köprüsü de hem sü-
rücüler hem de ya-
yalar için tehlike arz
ediyordu. Devlet Su
İşleri Genel Müdür-
lüğü olarak burada
hayata geçirdiğimiz
ıslah projemizle;
Toprakkale İlçe-
sinde 1 adet taşıt
köprüsü, 1 adet
yaya köprüsü ve 850
m dere ıslahı inşaatı
tamamlanmış ve
kıymetli vatandaş-
larımızın hizmetine
sunulmuştur. Böy-
lece hem İlçe Mer-
kezimizin olası
taşkın zararlarından
korunması amaç-
lanmış hem de este-
tik bir görünüm
kazandırılmıştır”
şeklinde konuştu.

BEREKETLİ
TOPRAKLAR
İÇİN VARIZ
Balta, DSİ olarak

şehirlere inşa edilen
eserlerle hizmet
etme gayreti içeri-
sinde olduklarını
hatırla�ı.

Balta, şöyle
devam e�i, “Osma-
niye’de bu ay içinde
Savrun Barajı inşaa-
tımızın gövde çalış-
m a l a r ı n a
başladığımızı geçti-
ğimiz günlerde ka-
muoyu ile
paylaşmıştık. İnşal-
lah önünüzdeki
günlerde baraj göv-
desi yükseldikçe
buradaki heyecanı-
mız ve mutluluğu-
muz daha iyi
anlaşılacak. Bildiği-
niz gibi Savrun Ba-
r a j ı ’ n ı n
tamamlanmasıyla
14 bin 144 dekar
tarım arazisinin su-
lanmasını sağlana-
cak. Osmaniye
topraklarının hak
e�iği değeri kazan-
ması ve aziz milleti-
mizin refah
düzeyinin artması
için çalışmalarımız
hız kesmeden
devam edecek”

Kaynak: DSİ

DSİ çalışmasıyla ilçe nefes aldı

Türkiye Gazete-
ciler Konfederas-
yonu (TGK), Basın
İlan Kurumu Genel
Kurulu’na katılacak
temsilcilerin belir-
lendiği seçimlerde
büyük bir zafer ka-
zandı. Ankara ve İs-
tanbul’da yapılan
seçimlerde TGK’nın
tüm adayları firesiz
üyelikleri kazanan
taraf oldu. CGC Baş-
kanı Ali Cihan-
gir’den kutlama
mesajı…

Basın İlan Ku-
rumu (BİK) Genel
Kurulu’na katılacak
olan Anadolu Ga-
zete Sahipleri ve İn-
ternet Haber Siteleri
Sahipleri temsilcileri
için yapılan seçim-
lerde, Türkiye Gaze-
t e c i l e r
Konfederasyonu
(TGK) adayları tam
başarı elde e�i. Se-
çimler, Ankara’da

Türkiye Odalar ve
Borsalar Birliği Kon-
ferans Salonu’nda
gerçekleştirildi ve
TGK, firesiz bir şe-
kilde üyelikleri ka-
zandı.

Anadolu Gazete
Sahipleri ve
İnternet Haber

Siteleri Temsilci-
leri Belirlendi
Seçimler sonu-

cunda Anadolu Ga-
zete Sahipleri adına
Erdoğan Erişen,
Mehmet Ergün ve
Tahir Gülebak; İn-
ternet Haber Siteleri
adına ise Kürşat
Tuncel ve Hürmüz
Seda Köktener kaza-
nan isimler oldu.
TGK’nın bu önemli
başarısı, konfederas-
yonun organizas-
yon kabiliyeti ve
birliğin gücüne atfe-
dildi.

İstanbul Seçim-
lerinde de Zafer

TGK’nın
BİK’in 33.

Dönem Genel Ku-
rulu kapsamında 8
Ocak 2025 tarihinde
İstanbul’da düzenle-
nen İlan Prodüktör-
leri Temsilcisi
seçimlerinde de
TGK üstünlüğünü
sürdürdü. Teşkilat-
lanmadan Sorumlu
Genel Başkan Yar-
dımcısı Sefa Özde-
mir, bu seçimde
üyeliği kazanan
isim oldu.

Cihangir,
“Birlik Gücüyle
Kazandık”

Osmaniye Cebe-
libereket Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı,
Akdeniz Gazeteciler
Federasyonu (AGF)
Genel Başkan Vekili
ve TGK Yönetim
Kurulu Üyesi Ali Ci-
hangir, seçim sonuç-
larıyla ilgili yaptığı
açıklamada, “Birli-

ğin gücüyle çalıştık,
koşturduk ve bu se-
çimi TGK olarak 6-0
kazandık.” dedi.

Cihangir, BİK
Genel Kuruluna se-
çilen yol arkadaşları
Erdoğan Erişen,
Mehmet Ergün,
Tahir Gülebak, Kür-
şat Tuncel, Hürmüz
Seda Köktener ve
Sefa Özdemir’e ba-
şarılar dileyerek,
“Bu süreçte Osma-

niye’den bizlere des-
tek veren Medya
Gazetesi Sahibi İlyas
Sabancı’ya, Sabır
Gazetesi Sahibi
Ersin Şimşek’e ve
Kadirli Postası Ga-
zetesi Sahibi Hatice
Kundakçı’ya teşek-
kürlerimi sunuyo-
rum.” diye konuştu.

TGK’nın Yol
Arkadaşları

BİK Genel Kuru-
lu’nda TGK’yı tem-

sil edecek olan Er-
doğan Erişen, Meh-
met Ergün, Tahir
Gülebak, Kürşat
Tuncel, Hürmüz
Seda Köktener ve
Sefa Özdemir, se-
çimlerden firesiz
çıkmanın gururunu
yaşadı. Bu başarı,
TGK’nın Basın İlan
Kurumu’ndaki gü-
cünü bir kez daha
pekiştirdi.

Kaynak: CGC

TGK Adayları, BİK seçimlerine damga vurdu
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Elazığ'da 24 Ocak 2020'deki deprem ve artçı
sarsıntılar nedeniyle her yıl güncellenen risk ana-
lizleri neticesinde yıkımı gerçekleştirilen okulla-
rın yerine 61 okul eğitime kazandırıldı.

Merkez üssü Sivrice ilçesi olan 6,8 büyüklü-
ğündeki deprem ve ardından meydana gelen sar-
sıntılar nedeniyle kent genelinde Milli Eğitim
Bakanlığının sağladığı kaynakla İl Milli Eğitim
Müdürlüğü koordinesinde 48 okulun yıkımı ger-
çekleştirildi.

Yıkılanların yerine yapımına başlanan 85
okuldan 61'inin yapımı tamamlanarak eğitime
kazandırıldı, 14'ünün yapımı sürüyor.

Ken�e ayrıca 38 okulda güçlendirme, birçok
okulda tadilat, bakım ve onarım çalışması ger-
çekleştirildi.

"Okullar geniş, ferah en önemlisi
de güvenilir"

İl Milli Eğitim Müdürü Mehmet Yiğit, AA mu-
habirine, büyük hasara neden olan 24 Ocak
2020'deki depremden sonra ken�eki okulların
büyük oranda yenilendiğini söyledi.

Depremin ardından hazırlanan yatırım prog-
ramı kapsamında okullarda büyük bir yenileşme
yaşandığını aktaran Yiğit, depremde ağır hasar
alan ve dayanıksız okulların yerine yenilerinin
yapılması sürecinin yoğun bir şekilde planlandı-
ğını, bugüne kadar da bu çalışmaların devam et-
tiğini belir�i.

Yiğit, depremden sonra bugüne kadar 61
okulu teslim aldıklarını ifade ederek, şöyle ko-

nuştu:
"Hepsi eğitim öğretim faaliyetlerine devam

ediyor. Bu okullarımız Milli Eğitim Bakanlığının
en son hazırladığı projeler kapsamında inşa
edildi. Okullar geniş, ferah en önemlisi de güve-
nilir. 2020 depreminden sonra yıkılan 204 dersli-
ğin yerine yaklaşık 1500 dersliği ilimize
kazandırdık. Bu sayede okullarımızın güvenli dö-
nüşümünü sağladık. Yeni okullar ilk testini 6
Şubat 2023'teki depremde verdi. Yeni binalarımız
başta olmak üzere hiçbir binamız hasar görmedi.
Çok küçük onarımlarla eğitim öğretim sürecine
hızlı bir şekilde geri döndük. Bu da yapılan çalış-
manın ne kadar yerinde, isabetli ve güvenilir ol-
duğunun bir göstergesi."

"Okulumuzun sağlam
olduğunu düşünüyorum"

100. Yıl Çaydaçıra Ortaokulu'nda okuyan öğ-
rencilerden Ebrar Feyza Güler, depremden sonra
yapılan okulunda kendini güvende hisse�iğini,
bu okulda deprem korkusu yaşamadığını vurgu-
ladı.

Alim Duhan Özden de yeni okullarında sı-
nıfların geniş olduğunu, okul bahçesinde oyun
alanlarının bulunduğunu ifade e�i.

Özden, "Büyük bir deprem yaşadık ama ben
okuluma güveniyorum. Okulumuzun sağlam ol-
duğunu düşünüyorum." dedi.

Zeynep Yüsra Oval ise okulunun dayanıklı ol-
ması nedeniyle kendisini güvende hisse�iğini be-
lir�i. Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Gündelik yaşamın stresinden

Yerine 61 okul eğitime kazandırıldı
Kastamonu Sanat Atölyesi'nin bir yıl önce

başla�ığı çalışma kapsamında toplumun her
kesimden insanlar, çeşitli sanatsal çalışmalar
yaparak gündelik yaşamın stresinden uzakla-
şıyor.

Atölye tarafından her hafta bir kafede bir
araya gelen ev hanımları, öğrenciler ve iş stre-
sinden bunalanlar, uzman öğreticiler eşliğinde
seramik, cam boncuk, boyama, bez çanta, keçe,
sabun, mum, maske, tuval gibi sanatsal çalış-
malar yaparak gündelik hayatın getirdiklerin-
den uzaklaşıyor.

Kastamonu Sanat Atölyesi kurucusu Betül
Tefenli, AA muhabirine, ken�e sanatsal çalış-
malar yapmak için atölyeyi kurduklarını söy-
ledi.

Yeni anne olduğunu anlatan Tefenli, "Hem
anneleri hem de diğer bireyleri evden çıkartıp
sosyal aktiviteye yönlendirelim istedik. Evin
içinde çocuklarıyla saatlerini geçiren bir anne
buraya gelip iki saat boyunca 'anda' kalabili-
yor. Burada sanatsal çalışmalar yaparken kafa-
sını boşaltıp buradan ayrılıyor." dedi.

Tefenli, her hafta sonu sanat için herhangi
bir kafede buluştuklarını aktararak Tefenli,
"Arkadaşlarımızla bir araya geliyor, yiyor, içi-
yor ve hep birlikte sanatımızı icra ediyoruz.
Başlarında uzmanlarımız, görsel sanatlar ho-
calarımız oluyor. Sanatın iyileştirici gücünü
kullanmak istiyoruz. Hep birlikte ruhumuzu o
an içinde sanata teslim edip sanatımızı icra edi-
yoruz." diye konuştu.

"50-55 kişiyi bulan katılımcı oluyor"
Sanat ve felsefe alanında çalışmayı ilerlet-

mek istediklerini dile getiren
Tefenli, şöyle devam e�i:

"Burada farklı workshoplar
yapıyoruz. Yaklaşık 1 yıl önce
5 kişi ile başladık. Şu an hem
cumartesi hem de pazar gün-
leri 50-55 kişiyi bulan katılımcı
oluyor. Sadece kullandıkları
malzemeleri karşılayacak olan
çok cüzi bir miktar ücret alıyo-
ruz. Geri dönüşler çok güzel.
İnsanlar buradan çok mutlu
ayrılıyor."

"İnsanların rahatladığını
görmek

beni de iyi hisse�iriyor"
Türk Psikolojik Danışma ve

Rehberlik Derneği Kastamonu
Temsilcisi Kağan Yılmaz ise
yaklaşık bir yıl önce bu çalış-
maya dahil olduğunu belirte-
rek, şunları söyledi:

"Sanatın iyileştirici gücünü
danışanlarımda gözlemledi-
ğim için böyle bir oluşuma
dahil olmak istedim. Dernek
olarak bazı çalışmalarımızı
atölye ile birleştirdik. Katılan-
larda gözlemlediğim temel şey,
insanlar travmalarını, yaşantı-
larını kelimelere dökmekte çok
zorlanıyorlar ama bu tarz sanat
faaliyetlerinde kelimelere dök-
mek zorunda olmadan duygu-
larını ifade edebilmeleri
oldukça faydalı oluyor. Sanatın
iyileştirici gücünü hem öğren-
cilerim hem de dernek üyele-
rinde görmek istedim.
İnsanların rahatladığını gör-

mek beni de iyi hisse�iriyor."
"Terapi gibi geliyor"

Atölye çalışmalarına katılan Kastamonu
Üniversitesi Öğretim Görevlisi Zeynep Mun-
gan Yılmaz da "Atölye sanat alanında Kasta-
monu'daki ciddi bir açığı kapa�ı. Uzun
zamandır burada bir seramik atölyesi olsa da
gelsek diyordum. Bir tanıtımda gördüm ve
başladım. Haftada 2 saat buraya gelip sanatla iç
içe olmak gerçekten terapi gibi geliyor. Günlük
hayatın o yorgunluğunu burada atmış oluyor,
her şeyi unutuyorsunuz. Şimdi cam sanatına
başladım, ona devam ediyorum. Kızımla da ge-
liyoruz. O da maske boyama yapıyor." ifadele-
rini kullandı.

Erol Can Maltaş ise infaz koruma memuru
olarak görev yaptığını, iş stresinden uzaklaş-
mak için sanat çalışmalarına katıldığını anlata-
rak, "Buradaki etkinliklere düzenli olarak
katılmaya çalışıyorum. Sürekli hükümlülerle
uğraşıyoruz, stresli bir iş yapıyorum. Burada
öncelikle kendimi bulabiliyorum. O kili elime
aldığımda çok rahatlıyorum. Kendimle beraber
olmaya başlıyorum. Düşüncelerimi oraya akta-
rıyor ve dışardaki her şeyden uzaklaşıyorum.
Burası psikolojik olarak rahatlamamı sağlıyor."
diye konuştu.

Seramik hocası Merve Köseoğlu ise katılım-
cılardan çok güzel geri dönüşler aldıklarını ak-
tardı.

Kafesini atölye çalışmalarına açan İsmail
Çıplak da bu tür sanatsal faaliyetlerin içinde ol-
maktan mutluluk duyduklarını kayde�i.

Kaynak: AA

Sanatla uzaklaşıyorlar

2020'deki depremin ardından yıkılan okulların
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Antalya'nın Ga-
zipaşa ilçesinde,
yolun karşısına geç-
meye çalışan yayaya
çarpan otomobil
takla a�ı. Yaya ağır
yaralanırken, oto-
mobil sürücüsü olay
yerinden firar e�i.

Kaza, saat 22.00
sıralarında Ekmel

Mahallesi D-400
kara yolunda mey-
dana geldi. Edinilen
bilgiye göre, Gazi-
paşa'dan Anamur
istikametine seyir
halinde olan sürü-
cüsü öğrenilemeyen
07 YJ 734 plakalı
otomobil, yolun kar-
şısına geçmeye çalı-

şan A.A.'ya çarptı.
Çapmanın etkisiyle
savrularak yola
düşen A.A., ağır ya-
ralanırken, kontrol-
den çıkan otomobil
takla a�ı. Araç sürü-
cüsü kazanın ardın-
dan olay yerinden
firar e�iği öğrenildi.
Kazayı görenler du-

rumu 112 Acil Çağrı
Merkezine bildirdi.
Alınan ihbarın ar-
dından olay yerine
polis ve sağlık ekip-
leri sevk edildi. İlk
müdahalesi olay ye-
rinde yapılan A.A.
Gazipaşa Devlet
Hastanesine kaldırı-
larak tedavi altına

alındı.
Olay yerine çağ-

rılan Olay Yeri İnce-
leme ekipleri araç
üzerinde detaylı in-
celeme yaptı.

Aracın kayıtla-
rından araç sahibi-
nin Beyrebucak
Mahallesi'nde ika-
met e�iğini tespit

eden polis ekipleri,
kaçan sürücünün
ikame�e olabileceği
şüphesiyle ikamete
gi�i. Yapılan incele-
mede sürücünün
E.Ç. olduğu tespit
edildi.

Kazayla ilgili in-
celeme başlatıldı.

Kaynak: İHA

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde
Ülkü Ocakları tara-
fından Kartalka-
ya’da otelde çıkan
yangında hayatını
kaybeden vatandaş-
lar için Mevlid-i
Şerif okutuldu

Bolu’nun Kartal-
kaya Kayak Merke-
zi’nde meydana
gelen yangında ha-
yatını kaybeden va-
tandaşlar için
Düziçi'nde mevlit
okutuldu.

Düziçi Ülkü

Ocakları tarafından
organize edilen
Mevlid-i Şerif prog-
ramına vatandaşlar
yoğun ilgi gösterdi.

P r o g r a m d a ,
Kur’an-ı Kerim tila-
veti okunarak dua-
lar yapıldı.

Katılımcılar, ha-
yatını kaybeden va-
tandaşlar için
Allah’tan rahmet, ai-
lelerine ve yakınla-
rına başsağlığı
diledi.

Mevlid-i Şerif’in
ardından konuşma

yapan Düziçi Ülkü
Ocakları İlçe Baş-
kanı Ali Köken, yan-
gında hayatını
k a y b e d e n l e r e
Allah’tan rahmet ke-
derli ailelerine baş-
sağlığı diledi.

Düziçi halkının

ilgi gösterdiği prog-
ramda, merhumla-
rın ruhuna ithafen
dualar edilerek
manevi bir atmosfer
oluşturuldu.

Program, yapılan
ikramlarla sona erdi.

Ülkü Ocakları

Ülkü Ocaklarından, yangında vefat edenler için mevlit

AK Parti Osma-
niye Milletvekili
Seydi Gülsoy, vatan-
daşların talep ve so-
runlarını dinlemek
amacıyla İl Başkanlı-
ğı’nda hemşerile-
riyle bir araya geldi.

Samimi bir at-
mosferde gerçekle-
şen etkinlik,
vatandaşların sesle-
rini doğrudan ilete-
bildiği önemli bir

platforma dönüştü.
Gülsoy, randevu

talep eden vatandaş-
larla birebir sohbet
ederek Osmani-
ye’nin çözüm bekle-
yen sorunları
üzerine fikir alışveri-
şinde bulundu. Ta-
lepleri büyük bir
dikkatle dinleyen
Gülsoy, vatandaşla-
rın beklentilerini not
alırken, çözümü

mümkün olan so-
runlara anında mü-
dahale e�i. Görüşme
sırasında ilgili birim-
lere telefonla ulaşan
Gülsoy, birçok prob-
lemi hızla çözüme
kavuşturdu.

"Osmaniye’nin
Yanındayız"
Görüşmelerin ar-

dından açıklama-
larda bulunan
Milletvekili Seydi

Gülsoy, Osmaniyeli-
lerle buluşmaktan
duyduğu memnuni-
yeti dile getirerek
şunları söyledi:

“Bugün AK Parti
Osmaniye İl Başkan-
lığımızda kıymetli
hemşehrilerimizle
bir araya geldik. Çay
eşliğinde sohbet
e�ik, dertlerini ve ta-
leplerini dinledik.
Osmaniye’miz için

her zaman halkımı-
zın yanında olmaya
devam edeceğiz.
Gelen taleplerin ta-
kipçisi olacağım ve
bu tür buluşmaları
sık sık gerçekleştire-
ceğiz.”

Vatandaşlarla
kurduğu sıcak ileti-
şimle dikkat çeken
Gülsoy, halktan
gelen öneri ve şika-
yetleri önemseyerek

çözüm üretme ko-
nusundaki kararlılı-
ğını bir kez daha
gösterdi. Osmaniye
halkı tarafından
büyük takdir gören
bu tür buluşmalar,
hemşehrilerin so-
runlarının doğru-
dan iletilmesine ve
çözümlerin hızlan-
masına olanak sağ-
lıyor.

AK Parti

AK Parti Milletvekili Gülsoy, halk buluşmalarını sürdürüyor

Yayaya çarpan otomobil takla attı

Kırşehir'de merkeze bağlı
Sıdıklıküçükoba köyünde ya-
şayan 23 yaşındaki Emre Gül-
tekin, Tarım ve Orman
Bakanlığı ile Konya Ovası
Projesi (KOP) Bölge Kal-
kınma İdaresi Başkanlığın-
dan aldığı hayvan ve ağıl
desteğiyle küçükbaş hayvan
yetiştiricisi oldu.

Kırşehir Ahi Evran Üni-
versitesi Çiçekdağı Meslek
Yüksekokulu Laborant ve Ve-
teriner Sağlık Programı'ndan
mezun olan Gültekin, hayali
olan hayvancılığı yapmak
için 2023'te Bakanlığın "Kırsal
Kalkınmada Uzman Eller
Projesi"ne başvurdu.

Projesi kabul edilen Gülte-
kin'e, 49 koyun ve 2 koç al-
ması için 250 bin liralık hibe
desteği verildi.

Emre Gültekin, AA muha-
birine, hayali olan hayvancı-
lığı yapmak için ailesini
teşvik ederek, onların da yar-
dımını aldığını, hedefinin
hayvan sayısını ar�ırmak ol-
duğunu dile getirdi.

Gültekin, hayvanları al-
dıktan sonra KOP'un "Porta-
tif Çadır Ağıl" projesinden de

faydalandığını ifade e�i.
Hayali 2-3 bin hayvan
sayısına ulaşmak

Ağılın 120 küçükbaş hay-
van kapasitesine sahip oldu-
ğunu belirten Gültekin,
"Hayalim yıllar içinde 2-3 bin
hayvana ulaşmak. Arazi
geniş, bu alanda da ilerlemek
istiyorum. Hayvancılığa ilk
başladığımda kiralık bir
yerde yapmıştım. Köyün
içinde çok harabeydi, çatısı
falan akıyordu. Barınak des-
teğinden yararlandım ve şu
an hayvanların yeri çok rahat
ve geniş." dedi.

Bu işi seçtiği için mutlu ol-
duğunu dile getiren Gülte-
kin, "Çok güzel de geliri var.
Beni geçindiriyor, hayvanla-
rımı da çoğaltıyorum. Bu işe
başladıktan sonra arkadaşla-
rım buraya gelip bilgi aldı.
Onlar da şu an hayvancılık
yapmak, kendini işini kur-
mak istiyor. Tüm gençlere
hayvancılık alanında destek
sağladıkları için Cumhurbaş-
kanımıza, Tarım ve Orman
Bakanımıza çok teşekkür
ederim." diye konuştu.

Kaynak: AA

Devlet Desteğiyle genç girişimci
küçükbaş yetiştiriciliğinde

Kars, Ardahan ve Iğ-
dır'daki 3 köy okulunda öğ-
renim gören öğrencilerin,
İzmir'deki öğretmenlerin
gönderdiği bisiklet hediyele-
riyle hayalleri gerçekleşti.

İzmir İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğünün Aliağa Cumhu-
riyet İlkokulu'nda yürü�üğü
"İyilik Gönülleri", "Velespitim
Pırıl Pırıl" ve "Bir Dilek Tut"
projeleri kapsamında daha
önce Doğu Anadolu'da görev
yapan öğretmenler Melek
Özel ve Berna Gürler çalışma
yürü�ü.

Öğretmenlerin temin et-
tiği 42 bisiklet, Kars Alçılı
Köyü İlkokulu, Iğdır Tuzluca
Eğrekdere Köyü İlkokulu ve
Ardahan Göle Tahtakıran
Köyü İlkokulu'ndaki öğrenci-
lere gönderildi.

İzmir'den gelen hediye-
lerle hayallerini gerçekleşti-
ren öğrenciler, yarıyıl tatilini
pedal çevirerek geçiriyor.

"Çocuklarımız
çok sevindiler"

Projeye destek vererek bi-
sikletleri öğrencilere ulaştıran
Ka�as Üniversitesinde görev
yapan öğretim görevlisi Üs-
tüner Baki, AA muhabirine, 3
ildeki 3 köy okulunda öğre-
nim gören 42 öğrenciye bisik-

letleri teslim e�iklerini söy-
ledi.

Köydeki çocukların bisik-
letlerle yarıyıl tatiline daha
da mutlu girdiğini ifade eden
Baki, "Proje yürütücülerine
ve emeği geçenlere teşekkür
ediyoruz. Buradaki çocuklar
çok mutlu oldular. Bu durum
belki öğrencilerin hayatla-
rında çok önemli bir yer
edindi. Bu mutlu anı paylaş-
mak isterim, çok güzel bir
ortam oldu, çocuklarımız çok
sevindiler." dedi.

Baki, Türkiye'nin bir
ucundan diğer ucuna gönül
köprüsü kurulduğunu anla-
tarak, "Öğrencilerimizin ço-
cukluk hayallerinden bir
tanesi de bisiklet sahibi ol-
maktı. Bu bağlamda çocukla-
rın mutlu olması çok önemli,
İzmir'den Kars’a bir gönül
köprüsü kuruldu. Bunlar
güzel projeler, emeği geçen-
lere teşekkür ediyoruz." diye
konuştu.

Proje yöneticileri Berna
Gürler ve Melek Özel de bi-
sikletlerin çocukların hayal
güçlerine yol arkadaşlığı ya-
pacağını belirterek, öğrenci-
lere mutluluk ve başarı
diledi.

Kaynak: AA

Kadın öğretmenlerden köy
çocuklarına bisiklet hediyesi

Osmaniye Mo-
tosiklet Kulübü
(OMK), geleneksel
toplantısı Gençlik
ve Spor İl Müdür-
lüğü’ne bağlı Tos-
yalı Spor
Salonu’nda gerçek-

leştirdi.
Etkinlikte aile-

ler, sıcak ve samimi
bir ortamda voley-
bol maçı yaparak
keyifli vakit ge-
çirdi.

Ailelerin yoğun

katılımıyla gerçek-
leşen etkinlikte,
sporun birleştirici
gücü bir kez daha
hissedildi.

K a t ı l ı m c ı l a r ,
Gençlik ve Spor İl
Müdürü Yusuf Çe-

bi’ye misafirperver-
likleri ve sağlanan
imkanlardan dolayı
teşekkürlerini iletti.
Özellikle modern
ve sıcak bir salonda
spor yapmanın ke-
yifli olduğunu

ifade eden aileler,
bu tür etkinliklerin
devamını diledikle-
rini belirttiler.

Gençlik ve Spor
İl Müdürlüğü’nün
ev sahipliğinde dü-
zenlenen bu tür or-

ganizasyonlar, hem
sporun yaygınlaş-
masına hem de ai-
lelerin bir arada
keyifli vakit geçir-
mesine olanak sağ-
lıyor.

Kaynak: GSİM

Motosiklet Kulübü üyeleri voleybol maçında buluştu
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